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Я  завжди  був  на 
20 см  нижчий  в і д 

о д н о л і т к і в  у 
д и т я ч о м у 
с а д о ч к у 
М а н м і н ,  у 
молодш і й  і 
у  с е р ед н і й 
школі. Я був 
такий малий, 
щ о  д р у з і 
говорили , 
що я милий 
та  інколи 
піднімали 
мен е .  Це 

з а ч і п а л о 
м о ю 

гордість ,  але 
я намагався не 
надто звертати 
н а  ц е  у в а г у , 
тому що не хотів 
нервувати.
М о я  м а т и , 

дияконіса Янгмун Кім, часто говорила: «Мені 
дуже шкода» і кілька разів водила мене у 
лікарню. Мені поставили діагноз карликовість. 
Лікарі сказали, що я вже не виросту, тому 
що мої пластинки росту закрилися. По 
закінченні середньої школи, мій зріст 
становив 128см, а вага – 28 кг. Більшість 
мої х  товаришів  ма ли  з р іс т  160 см . 
Здавалося, ніби я – їхній молодший брат. 
У лютому 2014 року моя мати знову 

повела мене у лікарню. Я пролежав там 
п’ять  днів  для  повного  обстеження . 
Результат не змінився. Лікар сказав, що 
я не виросту, тому що мій організм не 
виробляє гормон росту. Я боявся, що 
залишуся таким же низьким навіть у 
дорослому віці і залишуся таким на все 
життя. 
Мо я  м а м а  м о л и л а с я  п р о  м е н е 

з і  с п і в ч у т т я м .  Од но г о  д н я  в о н а 
запропонувала, щоб я отримав молитву 
старшого пастора доктора Джерок Лі. 
Оскільки я ходив у церкву з раннього 
дитинства, я бачив, що багато членів 
церкви отримували зцілення і відповіді 
на свої молитви. Але я ніколи не уявляв, 
що можу вирости завдяки молитві, бо мої 
пластини росту вже закрилися. 

1 січня 2015 року, після новорічного 
богослужіння, ми з мамою пішли до 
старшого пастора і отримали його молитву. 

Після молитви моя мама помолилася про 
мене зі сльозами, так, ніби то була її провина. 
Вона попросила Бога про мене, поширювала 
Євангеліє і добре виконувала своє служіння.
У лютому зі мною сталося дещо дивовижне. 

Моя мама часто вимірювала мій зріст. Одного 
дня виявилося, що я виріс на 3см, і мій зріст 
став 131см. Мама сказала, що все можливо з 
силою Бога, часто ходила до старшого пастора, 
щоб з вірою отримати його молитву про мене. 
У грудні 2016 року мій зріст вже становив 
140см, а у травні 2017 – 151см.
У липні у мене сталася травма попереку. 

Я звернувся до лікаря. Тоді я знову почув 
дещо  дивовижне.  Лікар  подивився  мій 
рентгенівський знімок і запитав, скільки мені 
років. Він сказав, що мої пластини росту були 
відкриті. Я зцілився від карликовості завдяки 
молитві старшого пастора!
У січні 2018 мій зріст становить 160см. 

Дуже  дивно  те ,  що  я  фізично  зростаю. 
Лікарі говорили, що мої пластини росту вже 
закрилися і що я не виросту. Але мої пластини 
росту відкрилися, і я виріс на 32см! 
Для мене цей випадок став величезним 

досвідом віри. Я зрозумів любов Бога, для 
Якого немає нічого неможливого. Я вірю, що 
ще буду рости. Всю славу і подяку я складаю 
живому Богові. 

Брат Джеджін Лі, 20 років, Молодіжна місія

Сестра Вуї Ноі, 81 рік, 
Церква Манмін Чіанграй, Таїланд 

«Моя спина 
випрямилася 
через 51 рік!»

«Мої пластинки росту 
закрилися через карликовість,

але вони відкрилися, 
і я став вище на 32 см!»

Після народження дитини у мене стався 
післяродовий інсульт, і відтоді стан мого здоров’я 
стійко погіршувався. Крім того, коли мені було 30 
років, моя спина зігнулася під кутом 45 градусів. 
Я, молода жінка, ходила згорблена, із зігнутою 
спиною. Я соромилася бути серед людей. Я не 
могла швидко ходити, не могла нічого робити у 
положенні стоячи, не могла виконувати важку 
роботу. Я була змушена просити про допомогу. 
Я хотіла жити так само, як жили інші люди. 

Я лікувалася у багатьох лікарнях, але нічого 
не допомагало. З часом я перестала це робити. 
Однак, я все рівно хотіла стати нормальною, коли 
бачила людей, які можуть стояти прямо. 

Наприкінці листопада 2016 року моя подруга 
привела мене у Церкву Манмін Чіанграй. Тоді я 
вперше прийшла у церкву, бо мої предки і родина 
були буддистами. Але я відчула тепло і затишок, 
як вдома, і зовсім не почувалася чужою. Під час 
прославляння і богослужіння я відчула мир і 
радість, які досі не відчувала. 
Моя подруга засвідчила мені про те, що 

зцілилася від болю у спині і у животі завдяки 
молитві сили з хусткою (Книга Дії 19:11-12). Вона 
також сказала, що моя спина випрямиться, якщо 
я з вірою отримаю молитву з хусткою, над якою 
помолився доктор Джерок Лі, старший пастор 
Центральної Церкви Манімін.

11 грудня  2017 року  я  отримала  віру  і 
попросила пастора Церкви Манмін Чіанграй 
Джевон Лі помолитися про мене з хусткою. На 
моє здивування, спина трохи випрямилася одразу 
після молитви. Я була дуже вражена! Після того 
я ще кілька разів отримувала молитву. Потім 
моя спина випрямилася, а зрештою випрямилася 
повністю!
Моя спина була зігнута протягом 51 року, 

але вона випрямилася, коли мені було 80 років. 
То був наче сон. Всю славу і подяку я складаю 
Богові!

Зріст брата Джеджін Лі протягом кількох років

Брат Джеджін Лі мав зріст 128см і важив 28кг, 
коли закінчив середню школу.
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (08389)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
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Ukrainian
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 «А коло години дев’ятої скрикнув Ісус гучним голосом, кажучи: ЕЛІ, ЕЛІ, ЛАМА САВАХТАНІ? 
цебто: БОЖЕ МІЙ, БОЖЕ МІЙ, НАЩО МЕНЕ ТИ ПОКИНУВ?...» (Євангеліє від Матвія 27:46).

 «Потім, знавши Ісус, що вже все довершилось, щоб збулося Писання, проказує: Прагну! 
А коли Ісус оцту прийняв, то промовив: Звершилось!...» (Євангеліє від Івана 19:28-30).

Сім слів Ісуса на хресті (3)

Ісус, Який прийшов у цей світ 
як Спаситель людства, вимовив 
певні слова перед тим, як зробив 
останній Свій подих на хресті. Ці 
слова відомі як «Останні сім слів 
на  хресті». Він  хотів  насадити 
духовне життя для людей навіть 
до Своєї останньої миті на хресті. 
Сьогодні  розглянемо  четверте , 
п ’ я т е  і  шо с т е  с л о в о  І с у с а , 
промовлене на хресті.

 
Четверте слово: «ЕЛІ, ЕЛІ, 

ЛАМА САВАХТАНІ?»
Слова Ісуса «ЕЛІ, ЕЛІ, ЛАМА 

САВАХТАНІ?», які  записані  в 
Євангелі ї  від  Матвія  27:46,  в 
перекладі  означають :  «БОЖЕ 
МІЙ, БОЖЕ МІЙ, НАЩО МЕНЕ 
ТИ ПОКИНУВ?» 
Ісус промовив ці слова не для 

того ,  щоб  поскаржитися ,  або 
щоб  словесно  висловити  Своє 
страждання. Насправді, ці слова 
мають дуже важливий духовний 
зміст.
На той час вже минуло шість 

годин  в ідколи  Ісуса  прибили 
на хрест (Євангеліє від Матвія 
15:25-34). Незважаючи на те, що 
Він не мав достатньо сили, Він 
«скрикнув гучним голосом», щоб 
нагадати всім людям, щоб вони 
зрозуміли ,  чому  Бог  залишив 
Його, і чому Він повинен був бути 
розп’ятий. 

І сус а  було  роз іп ’ято  з адля 
визволення людства від гріхів. 
Оскільки всі люди були приречені 
н а  т е ,  що  ї х  з а л иши т ь  Б о г 
відповідно до прокляття закону, 
І су с  був  т а кож  прокл я тий  і 
залишений  Богом  за  нас .  Щоб 
нагадати всім людям про це, «Ісус 
скрикнув гучним голосом». 
Потім Ісус «скрикнув гучним 

голосом», тому  що  незліченна 
к і л ь к і с т ь  л юд е й  д о с і  п о -
дружньому  ставиться  до  цього 
світу і прямують шляхом смерті, 
н е з в а ж аюч и  н а  т е ,  що  Б о г 
пожертвував Своїм єдиним Сином 
заради  грішників .  Ісус  бажає , 
щоб всі люди знали, чому Його 
було розіп’ято, прийняли Його як 
свого Спасителя і отримали вічне 
життя. Тому Ісус скрикнув гучним 
гол о с ом :  «ЕЛ І ,  ЕЛ І ,  ЛАМА 
САВАХТАНІ?»
Якщо ми віримо всім серцем, що 

Ісуса залишив Бог і що Його було 
розіп’ято за наші гріхи, жоден з 
нас більше не зможе жити у гріху, 
але матиме освячене життя і стане 
Його дитиною, яка може називати 
Бога «Отцем». Ми також повинні 
взяти собі за правило старанно 
поширювати слово про хрест, щоб 
привести  людей ,  які  прямують 
шляхом смерті, до шляху спасіння. 

П’яте слово: «Прагну!»
Коли людина втрачає великий 

об’єм крові, вона відчуває дуже 
велику  спрагу.  Тож  чи  можете 
ви  уявити ,  наскільки  спраглим 
був  І сус ,  коли  був  прибитий 
і  пов ішений  на  хре ст і ,  коли 
протя гом  к і л ь кох  годин  п і д 
палючим  сонцем  дихав  сухим 
ізраїльським повітрям? Але Ісус 
страждав не лише від фізичної 
с п р а г и .  У  с л о в і  «Пр а г н у ! » 
закарбоване духовне  значення . 
Слова  Ісуса  духовні  за  своєю 
природою ,  вони  спонукають 
кожного  з  нас  утамувати  Його 
спрагу, повернувши ціну за Його 
кров. 
Отже, яким чином ми можемо 

«повернути ціну за кров Ісуса?» 
Оск і л ьки  І су с  пролив  Свою 
кров ,  щоб  спасти  всіх  людей , 

грішників ,  ми  повинні  шукати 
і  п р о п о в і д у в а т и  Є в а н г е л і є 
всім, які інакше потраплять до 
пекла. Окрім «безпосереднього» 
поширення Євангелія невіруючим, 
ми «опосередковано» поширюємо 
Євангеліє, молячись про спасіння 
душ і жертвуючи на місіонерську 
діяльність. 
Коли  Ісус  сказав: «Прагну!», 

деякі люди подали Йому губку, 
змочену в оцті, наколовши її на 
тростину, але Він оцту прийняв, 
що б  в и п о в н и л о с я  д у хо в н е 
пророцтво, записане у Старому 
Заповіті (Псалом 69:22), «оцтом 
мене напували».
Те ,  що  Ісусу  дали  пити  оцет, 

свідчить про те, що Ісус, випивши 
кислого  вина ,  відкрив  для  нас 
можлив і сть  пити  нове  вино . 
«Старе вино» є символом закону, 
записаного в Старому Заповіті, 
а «нове вино» символізує закон 
любові  Нового  Заповіту,  який 
виконав Сам Ісус. 
Відповідно до закону Старого 

Заповіту  всі  грішники  повинні 
бути  покарані  за  свої  гріхи ,  а 
спокутування гріхів відбувалося 
через  кров  тварин ,  яких  вони 
прино сили  у  жертву  Богов і . 
Оскільки Сам Ісус став жертвою 
с п о ку т и  і  в и з в оли в  н а с  в і д 
прокляття закону, Своєю смертю 
на хресті Він «пив оцет» за нас.
Отже ми отримаємо прощення 

за свої гріхи, якщо будемо вірити 
в Ісуса Христа і щиро покаємося у 
своїх гріхах. Саме це називається 
«пити нове вино». Щоб ми знали 
про це, Ісус сказав: «Прагну!» і 
Сам пив кисле вино. 

Шосте слово: «Звершилось!»
В  Євангелі ї  від  Івана  19 :30 

н а п и с а н о :  « А  к о л и  І с у с 
оцту  прийняв ,  то  промовив : 
З в е р ш и л о с ь ! . . .  І ,  г о л о в у 
схиливши, віддав Свого духа...» 
Промовивши :  «Звершилось!», 
Ісус хотів сказати про те, як Він 
виконав план визволення людства 
і закон з любов’ю. 
Оскільки  «Заплата  за  гріх  – 

смерть» (Послання  до  римлян 
6 : 2 3 ) ,  вс і  гр ішники  повинн і 

отримати  покарання  смертю  і 
потрапити  до  пекла .  Божі  діти 
довгий час повинні були вбивати 
т еля  або  в і вцю  і  прино сити 
у  жертву  кров  тварин  з адля 
п р ощ е н н я  г р і х і в ,  а л е  І с у с 
визволив  нас ,  гр ішників ,  в ід 
прокляття закону, принісши Себе 
у жертву на розп’ятті (Послання 
до євреїв 7:27).
Кроки ,  які  зробив  Ісус ,  щоб 

визволити  людство  від  гріхів , 
було  завершено  завдяки  Його 
н е й м о в і р н і й ,  н е в и м о в н і й , 
величезній любові. Дорогоцінний 
Божий Син прийшов у цей світ, 
терпів муки арешту, бичування з 
боку грішників. На Його голову 
одягали  вінець  із  терену,  Його 
руки і ноги були пробиті цвяхами. 
Ми отримали право потрапити 

н а  н е б е с а ,  м а ю ч и  в і р у  в 
Ісуса  Христа ,  Котрий ,  маючи 
д и в о в ижн у  люб о в  д о  н а с  і 
жертовність ,  подолав  смерть . 
Отже ,  що  ми  маємо  робити? 
Так  с амо ,  я к  І с у с  повн і с тю 
виконав Божий план з любов’ю і 
жертовністю, ставши Царем над 
царями і Паном над панами, ми, 
ті, кого Він спас, також повинні 
виконувати Божу волю. 
Божа воля для нас – бездоганне 

освячення і бездоганна віра. Ми 
повинні принести дев’ять плодів 
Святого Духу, досягти духовної 
любов і ,  виконувати  Запов ід і 
Блаженства. Як Він наказав, ми 
повинні бути свідками Господа у 
кожному куточку землі і докладати 
зусиль для спасіння душ. Лише 
т а к  м и  м ож е м о  з а в е рш и т и 
с в о ю  п і д г о т о в к у  у  я к о с т і 
Його  нареченої ,  у  повній  мірі 
виконувати дані Богом обов’язки 
і  у  д е н ь  Й о г о  п о в е р н е н н я 
промовити: «Звершилось!»

Б р ат и  я  с е с т р и  у  Хри с т і ! 
Розуміючи  духовне  значення 
«Останніх  семи  слів  Ісуса  на 
хресті» і закарбувавши їх у своєму 
серці, в ім’я Господа я молюся про 
те, щоб кожен з вас мав життя, 
порядне в очах Бога, жив вічно 
з  Господом  у  найпрекраснішій 
небесній оселі. 

Старший пастор доктор Джерок Лі

2
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3 поради щодо поширення Євангелія 
Перед вознесінням воскреслий Господь сказав Своїм коханим учням: 

«Та ви приймете силу, як Дух Святий злине на вас, 
і Моїми ви свідками будете в Єрусалимі, 

і в усій Юдеї та в Самарії, та аж до останнього краю землі» (Книга Дії 1:8). 
Якщо ви отримали Святого Духа, ви перебуваєте під зобов’язанням Євангелія, 

ви повинні поширювати добру новину багатьом людям. 
Сьогодні ми розглянемо три практичні питання, як краще поширювати Євангеліє. 

Лише коли ви маєте повноту Святого 
Духа у своєму серці, ви можете звертатися 
до людей з вірою і сміливо проповідувати 
Євангеліє. Отже, дуже важливо отримати 
повноту Духу.
У 4 главі Книги Дії священики, влада 

сторожі храму і садукеї дуже обурювались, 
що Петро та інші апостоли навчали народ 
і звіщали в Ісусі воскресіння з мертвих. 
Згодом  вони  посадили  їх  до  в’язниці. 
Наступного дня вони поставили їх посеред 
площі і почали питати: «Якою ви силою чи 
яким ви ім’ям те робили?» У цій вражаючій 
ситуації апостол Петро, сповнений Святим 
Духом, сміливо проповідував Євангеліє і 
свідчив про те, що Ісус – єдиний Спаситель 
людства. 
Коли  диякон  Степан  проповідував 

Слово Боже з мудрістю і Духом, ніхто не 

міг встояти проти того (Книга Дії 6:10). У 
повноті Святого Духу він бачив, як Господь 
стоїть по праву руку від Бога, свідчив про 
це і зрештою був вбитий мученицькою 
смертю (Книга Дії 7). Інакше кажучи, коли 
ви сповнені Святим Духом, ви можете 
робити те, що догоджає Богові. 
Тут повнота Духу сходить тоді, коли 

ви  молитеся .  Якщо  ви  сповнюєтеся 
Духом через гарячу молитву, ви можете 
переступити фізичні межі і думки. Тож, 
незважаючи на те, що ви перебуваєте у 
загрозливих умовах або важкій ситуації, ви 
можете мати свободу в істині, виходячи за 
межі даної проблеми. 
Однак , якщо ви не будете молитися, 

ви будете обмежені тілесними рамками 
і  буде т е  бачи ти  перед  собою  лише 
реальність. Коли ви бачите реальність, ви 

будете діяти покладаючись не на віру, а 
на людські міркування. Отже, ми повинні 
невпинно молитися і промовляти палку 
молитву, що походить від серця. 
Також дуже важливо чути, що говорить 

вам Дух, і дослухатися до Його спонукань. 
Буде великою втратою, якщо ви зробили 
щось  проти  Божої  вол і ,  при  цьому 
вважаючи, що ви старанно працюєте для 
Божого царства. Що буде, якщо ви складете 
план, покладаючись на людські думки або 
рамки, при цьому вважаючи, що це – Божа 
воля? Це буде великим розчаруванням! 
Тому, ви повинні слухати, що говорить вам 
Святий Дух, триматися Його спонукань 
і  коритися  Йому,  не  покладаючись на 
жодні особисті думки. Тоді ви відчуєте, як 
Святий Дух веде вас і принесете плід, який 
подобається Богові. 

Ви повинні бути сповнені Святим Духом і мати завзяття.

У 1 Посланні Івана 3:21-22 написано: 
«Улюблені, коли не винуватить нас серце, 
то маємо відвагу до Бога, і чого тільки 
попросимо ,  одержимо  від  Нього ,  бо 
виконуємо Його заповіді та чинимо любе 
для Нього». 
В Євангелії від Марка 16:20 написано: 

«І пішли вони, і скрізь проповідували. 
А  Господь  помагав  їм ,  і  стверджував 
слово ознаками, що його супроводили». 
Коли Господь допомагає нам, ми можемо 

підтверджувати  Слово  за  допомогою 
ознак, що відбуваються. Тобто, щоб краще 
виконати  свій  обов’язок  у  поширенні 
Божого  Слова ,  ми  повинні  викликати 
силу Бога, ставши освяченими.
Ми  живемо  наприкінці  часу  лихого 

покоління, яке сумнівається у Богові, 
хоча бачить чіткі та яскраво виражені 
ознаки. Лише отримавши силу Бога, ми 
можемо підвестися і сяяти та привести 
багато людей до шляху спасіння. Якщо 

ми можемо це зробити, ми почуємо, як 
люди будуть говорити: «Коли я дивлюсь 
на  твоє  життя  і  чую  твоє  свідоцтво, 
я  починаю  вірити  у  живого  Бога  і  у 
небесне царство». Ми завоюємо визнання 
людей  будь-де,  якщо  матимемо право 
поширювати Слово, а пізніше отримаємо 
почесне місце на небесах.
Отже, міцно вкореніться у вірі, моліться 

за надиханням Святого Духу і втішайте 
Бога.

Ви повинні освятитися і являти силу.

У Посланні до колосян 1:23 написано: 
«Якщо тільки пробуваєте в вірі тверді та 
сталі, і не відпадаєте від надії Євангелії, 
що ви чули ї ї, яка проповідана всьому 
створінню під небом…» Коли ви чуєте і 
застосовуєте на практиці Слово Господа, 
ви  безсумнівно  відчуєте  дотик  Бога . 
Якщо ви будете продовжувати відчувати 
Його  справи ,  вони  допоможуть  вам 
збільшити вашу віру, і ви будете стояти 
на скелі віри (Євангеліє від Матвія 7:24). 
Тоді ви зможете проповідувати Євангеліє 
за допомогою твердої віри.
Наприклад ,  якщо  ви  відчули  Божу 

справу зцілення, ваша проповідь буде 
більш переконливою. Навіть якщо хтось 
буде заперечувати, ви непохитно будете 
свідчити про Євангеліє. Маючи таку віру, 
ви можете допомогти невіруючим, яких 
ви хочете євангелізувати, відчути роботу 
Бога. 
Апостол  Павло  т ерп і в  гон інн я  як 

від  юдеїв ,  так  і  від  язичник ів ,  коли 
проповідував Євангеліє. Але він не йшов 
на компроміс і твердо тримався своєї віри, 
тому що сам відчув на собі роботу Бога 
(Послання до галатів 6:17).
Учнів  Господа  могли  вбити  під  час 

проповіді Євангелія, тому що вони на 
власні очі бачили воскреслого Господа (1 
Послання до коринтян 15:4-8). Їхня віра у 
Його воскресіння і у те, що Він – Христос, 
ніколи не коливалася, навіть коли дехто 
сумнівався і запитував, як Він воскрес із 
мертвих. 
Том у  д у же  в а ж л и в о  ма т и  м і ц н у 

віру,  засновану  на  досвід і  віри ,  щоб 
проповідувати Євангеліє потужно, як 
свідок Господа . Давайте ж мати живу 
віру, засновану на досвіді і справах віри, 
стояти на скелі віри і дивитися на все 
очима віри. 

Ви повинні мати міцну віру і стояти на скелі віри. 
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ВМХЛ Урім букс

Під час підготовки до новорічного 
служіння у грудні 2017 року і у 
січні 2018 року преподобна доктор 
Суджін Лі, пасторка Об’єднаної 
парафії, провела збори жінок-лідерів 
областей, районів і малих груп, щоб 
заохотити їхнє почуття обов’язку 
і  підтримати  ї хн ій  ентузіа зм 
для спасіння душ інших людей. 
Серед лідерів були обрані лідери 
«найкращі з врожаю» для служіння 
відвідування. Щосереди і щочетверга 
вони зустрічалися і молилися об 
11:00, а потім до 16:00 відвідували 
людей і поширювали Євангеліє. 
В результаті лідери принесли 

р я сн и й  п л і д  с п а с і н н я  д уш , 
відродження ,  а  також  відчули 
любов Бога. Вони також відчули 
радість і щастя згори, коли побачили 
відродження душ людей. Вони 
продовжували дякувати Богові, Який 
дав можливість такого служіння.

Старша  ди я кон і с а 
Янгсук  Лі ,  обласний 
лідер 32-ї парафії, сказала: 
«Бог  дав  нам  велику 
радість і щастя, коли ми 

відвідували людей. Я страждала 
від симптомів менопаузи. Але вони 
минули, коли я ділилася любов’ю 
Бога з іншими людьми. Також члени 
моєї родини почали ходити до 
церкви!» 
Дияконіса  Куінам  Кім ,  лідер 

малої групи 30-ї парафії, сказала: 
«Моє серце часто билося через 
сором’язливість, я ніби німіла від 

усього. Моя віра в’янула і не зростала. 
Але коли я покаялася і приєдналася 
до служіння відвідування людей, 
я відчула утішання Святого Духу 
і повернула свою першу любов до 
людей. Моя віра знову стала палкою!»

Старша  ди я кон іс а 
Гіосук  Лі ,  обласний 
л і д е р  19 - ї  п а р аф і ї , 
п ромови ла :  «Члени 
моєї групи об’єдналися 

і наповнилися любов’ю до людей. 
Л і д е р  ма ло ї  г р у п и  в і д ч у л а 
фінансове благословення у бізнесі 
свого чоловіка. Я також отримала 
благословення привести свою сестру 
до церкви. Зараз вона з радістю 
ходить у церкву».
Лідери-чоловіки також активно 

брали участь у служінні відвідування. 
Вони відвідували людей після 
роботи, перед або після служіння 
групи у четвер, а також у суботу. 
Диякон Деуксеоп Кім, лідер малої 
групи 23-ї парафії сказав: «Я відвідав 
літнє подружжя. Пара хвилювалася 
через стан свого здоров’я та велику 
кількість сімейних проблем. Вони 
прийшли у церкву після того, як ми 
відвідали їх, і обоє повеселішали. 
Коли я бачу їх, я відчуваю велику 
радість. Насправді, незважаючи на 
те, що мій графік дуже напружений, 
я дуже вдячний  за те, що маю 
можливість виконувати роботу для 
Господа через служіння відвідування, 
і я наповнився більшою благодаттю і 
Духом». 

◆
З 2010 року лідери церкви самі 

відчули велику і особливу любов 
Бога ,  Господа  і  пастора ,  Який 
терпляче чекав на них. Любов, 
яку вони відчули, дала їм змогу 
поширювати Євангеліє. Їхнє серце 
здатне було на більше служіння, ніж 
раніше.

Старша  ди я кон іс а 
Суджа Лі, обласний лідер 
5-ї парафії сказала: «Деякі 
люди  в і дмов л я лися 
відчиняти нам двері. Але 

ми молилися про них і продовжували 
відвідувати  ї х  з  вірою  у  ї хнє 
відновлення. Ми отримали таку 
любов від Бога, Господа і пастора. 
Мені дуже приємно бачити людей, 
які спочатку були недоброзичливими, 
але зрештою змінилися і прийшли у 
церкву».

Старша  ди я кон іс а 
Юнгок Юн, обласний 
лідер 9-ї парафії сказала: 
«Оскільки я відчувала 
серце пастора, котрий 

вважає, що одна душа важливіша за 
цілий світ, я не могла обминути жодну 
душу, незважаючи на те, що деякі 
люди мали дуже затверділі серця. Я 
ревно хотіла привести більше людей 
до шляху спасіння, отримавши серце 
Господа. Тепер я ще більше стараюся, 
щоб стати освяченою».
Бог працював з лідерами, які 

присвятили себе відвідуванню і 

євангелізації. В результаті багато 
людей зареєструвалося та повернулося 
до церкви. Брат Джегун Джеонг, 22 
парафія, перестав ходити у церкву, 
тому що переїхав далеко від церкви. 
Він сказав: «Останнім часом я став 
хвилюватися на роботі та через інші 
причини. Мене завжди заспокоювали 
проповіді старшого пастора доктора 
Джерок Лі, які я слухав в Інтернеті. 
Десь у той же час, коли я вирішив 
знову ходити у церкву, мені подзвонив 
лідер малої групи тієї місцевості, де я 
жив раніше!» Тепер він дуже вдячний 
і відновив своє життя віруючої 
людини. 

◆
Дияконіса Наталія Ім, віце-лідер 

російськомовної малої групи парафії 
іноземців, сказала: «Я отримала 
віру у відродження своєї групи, 
коли отримала молитву старшого 
пастора  у  грудні  2017 року.  Я 
відвідала місто Ансан, де живе 
багато російськомовних людей, і 
проповідувала Євангеліє, наводячи 
докази могутніх справ, які явилися 
у нашій церкві. Бог дозволив мені 
зустрітися з багатьма людьми, які 
сприйняли інформацію і виявили 
бажання зареєструватися у моїй 
церкві, хоча живуть далеко від неї. 
П’ятеро з них отримали молитву 
благословення під час новорічного 
богослужіння і змогли влаштуватися 
на роботу!» 
Слава і подяка за все Богові, Який 

дав благодать і силу поширювати 
любов Господа.

«Ми щасливі, 
маючи у своєму серці любов Господа!»

Лідери церкви проявляють свою палку любов до людей


